
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1780

Vil ministeren i samarbejde med landets kommuner udarbejde en samlet besvarelse af

følgende spørgsmål:

– Hvor mange borgere er der i gennemsnit tilknyttet en alment praktiserende læge i

kommunen?

– Hvor mange borgere pr. 1.000 indbyggere modtager sygepleje i hjemmet?

– Hvor mange akutpladser har kommunens plejehjem til indlæggelser efter sundhedslo-

ven?

– Hvor mange af kommunens plejehjems akutpladser blev i 2019 brugt til indlæggelser

efter sundhedsloven?

– Har kommunen oplevet en stigning i antallet af borgere, der har søgt behandling for

stof- eller alkoholmisbrug under og efter covid-19 nedlukningen? Hvis ja, er stigningen

så beskeden, moderat eller væsentlig?

– Har kommunen været nødt til at aflyse forebyggende indsatser, genoptræning m.v. på

grund af covid-19? Hvis ja, hvilke?

– Har kommunen taget digitale arbejdsmetoder i brug i forbindelse med varetagelse af

opgaver i medfør af sundhedsloven i perioden, hvor corona-restriktioner har vanske-

liggjort opgavevaretagelsen?

– Har kommunen iværksat forebyggende tiltag for at sikre borgernes psykiske sundhed

under og efter covid-19 nedlukningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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